
Visoki  predstavnik  bi  mogao
potvrditi  promjenu  granicne
crte  opcine  Zepce  od  1.
septembra
Visoki predstavnik, Wolfgang Petritsch, danas je potvrdio da
je Medjunarodno vijece za procjenu (International Review Panel
 IRP), koje je imenovano u skladu sa njegovom odlukom od 6.
oktobra 2000. godine o integraciji Zepca u zakonske strukture
Zenicko-dobojskog  kantona,  izvijestilo  da  su  zahtjevi  iz
pomenute  odluke  ispunjeni,  s  tim  da  se  moraju  ispuniti  i
uvjeti navedeni u izvjestaju ovog Vijeca.

Vijece  je  ustanovilo  da  su  ispunjeni  gotovo  svi  obavezni
uvjeti iz odluke na koje opcinski organi vlasti imaju uticaj,
iako je odredjeni broj mjera poduzet sa zakasnjenjem, a mjere
koje  zahtjevaju  angazman  vlade  Federacije  i  dalju  ostaju
nerijesene.  Vijece  je  takodjer  utvrdilo  da  je  u  mnogim
pogledima integracija postignuta u okviru Kantona te u okviru
samog Zepca u velikoj mjeri prevazisla konkretne zahtjeve iz
same  odluke.  Neopravdano  stanje  bezakonja  i  postojanja
paralelnih struktura u Zepcu je prevazidjeno, a postignut je i
znacajan  napredak  u  drugim  oblastima  kao  sto  je  povrat
imovine, koji je u opcini Zepce dostigao stopu od 88%, sto je
jedna od najvisih stopa u Federaciji BiH.

Konacna odluka Visokog predstavnika kojom ce seg predstavnika
kojom ce se proglasiti nova granicna crta opcine Zepce treba
da se donese 1. septembra 2001., tri mjeseca nakon odrzavanja
sjednice Medjunarodnog vijeca za procjenu. Ova odluka ovisice
o daljem zadovoljavajucem napretku u odredjenom broju oblasti
koje  Vijece  navodi  u  svom  izvjestaju,  izmedju  ostalog:
postizanje daljih pomaka u podjeli vlasti u okviru opcinskih
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struktura,  napredak  u  osnivanju  visenacionalnih  upravnih
odbora  u  Domu  kulture  i  veterinarskoj  sluzbi,  ujedinjenje
civilne zastite i vatrogasne sluzbe, izrada programa Śdvije
skole pod jednim krovom tako sto bi se omogucilo preseljenje
bosnjacke skole iz Golubinja u Zepce prije pocetka skolske
godine 2001./2002., te zavrsetak procesa preimenovanja ulica u
Zepcu.  U  vezi  sa  granicnom  crtom  opcine  Zepce,  Vijece
preporucuje  da  uprava  ZE-DO  kantona  odredi  tacnu  liniju
razgranicenja izmedju Gornje i Donje Lovnice.

Sto se tice bilo kakvih zahtjeva za dalje promjene opcinske
granice,  Vijece  preporucuje  da  se  ne  odobravaju  nikakva
odstupanja od odluke od 6. oktobra, osim ukoliko je u vezi sa
odredjenom promjenom postignut konsenzus svih zainteresiranih
strana prije pravosnaznosti odluke.


